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Ontbossing en boscompensatie  -  Stand van zaken

Provinciebesturen, maar ook andere spelers, nemen initiatieven tot projecten die soms 
leiden tot ontbossing, al dan niet met compensatie met steun uit het 
boscompensatiefonds van de Vlaamse overheid. Dat roept enkele vragen op.

1. Welke ontbossingsvergunningen werden afgeleverd in de voorbije provinciale 
legislatuur (2013 tot en met 2018)? Graag een overzicht van de afgeleverde 
ontbossingsvergunningen per provincie, locatie en voor welke oppervlakte. Was er 
daarbij compensatieplicht of niet? Wat was, indien relevant, de compensatiefactor 
per dossier, dus afhankelijk van de ecologische waarde van het bos?

2. Voor welke oppervlakte bebossing werd gebruikgemaakt van het 
boscompensatiefonds? Graag een overzicht van de boscompensatieprojecten per 
provincie, indien mogelijk opgesplitst per initiatiefnemer (Agentschap voor Natuur en 
Bos (ANB), Natuurpunt, gemeenten, provincies, particulieren) voor diezelfde periode.



KOEN VAN DEN HEUVEL
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 179 van 11 januari 2019
van ELISABETH MEULEMAN AAN JOKE SCHAUVLIEGE

1. Het gevraagde overzicht vindt u in bijlage 1. De compensatiefactor wordt als 
gemiddelde op jaarbasis en per provincie weergegeven, gezien het grote aantal 
individuele dossiers.
De gegevens voor 2018 zijn nog niet volledig.

2. Het gevraagde overzicht vindt u in bijlage 2 en 3. 

BIJLAGEN

1. Overzicht ontbossingsvergunningen 2014-2018
2. Aankopen van gronden voor bebossing door het Agentschap voor Natuur en Bos met 

middelen uit het boscompensatiefonds 2014-2018
3. Bebossing boscompensatiefonds via subsidie aan derden 2014-2018


